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شهردار تهران مطرح کرد
تکمیل مصلای پایتخت

 توسط شهرداری

مصلای ته��ران یکی از پروژه های نیمه تمام 
ش��هر تهران اس��ت که قریب به 30 سال است 
این پروژه باقی مانده است. براساس برنامه سال 
94 درگیر مصلای تهران نیز خواهیم ش��د. به 
گزارش»وطن امروز« محمدباقر قالیباف با اشاره 
به برنامه های سال 94 شهرداری تهران بیان کرد: 
برنامه سال جاری شهرداری براساس برنامه دوم 
5 ساله و بودجه سال 94 مراحل قانونی را طی 
کرده و به تصویب شورای اسلامی شهر رسیده 
است. هم اکنون نیز بودجه سال 94 ابلاغ شده و 
کار را شروع می کنیم. شهردار تهران خاطرنشان 
کرد: مصلای تهران یکی از پروژه های نیمه تمام 
شهر تهران است که قریب به 30 سال است این 
پروژه باقی مانده است. بر این اساس با رهنمود ها 
و دستورات مقام معظم رهبری و براساس کاری 
که در برنامه س��ال 94 پیش بینی ش��ده است، 
در ش��هرداری تهران درگیر مصلای تهران نیز 
خواهیم شد. قالیباف تصریح کرد: مصلای تهران 
بخش��ی از تپه های عباس آباد اس��ت که کار آن 
نهایی شده و یکی از بزرگ ترین مراکز فرهنگی و 
مذهبی ما محسوب می شود. از این رو بنا داریم 
کار مصل��ی را در حوزه کارهای عمرانی دس��ت 

بگیریم و آنجا را هم به اتمام برسانیم.

بهره برداری از ۷ ایستگاه خط ۳ مترو
در نیمه نخس��ت امس��ال حدود ۷ ایستگاه 
از خ��ط 3 مت��رو به بهره برداری خواهد رس��ید. 
سیدجعفر تشکری هاشمی، معاون حمل ونقل و 
ترافیک شهرداری تهران با بیان اینکه بسیاری از 
ایستگاه های خط 3 در مرحله نهایی است، اظهار 
داشت: حداقل ۷ ایستگاه در خط 3 و بخش های 
شمالی این خط و 3 ایستگاه از متروی مهرآباد در 
3 ماهه نخس��ت سال 94 به بهره برداری خواهد 
رسید. وی درباره کارت بلیت های اعتباری مترو 
نیز به مهر افزود: س��همیه بگیران می توانند هر 
زمانی وارد س��ایت شده و ثبت نام کنند. در سال 
گذشته نهادهایی که باید اطلاعات لازم را درباره 
دانش آموزان و دانشجویان به ما می دادند، به خوبی 
ب��ا ما همکاری نکردن��د و در حال حاضر مبنای 
صدور کارت اعتباری مترو ب��رای دانش آموزان، 
سن و برای دانشجویان، تصویر کارت دانشجویی 
معتبر اس��ت که می توانند از 50 درصد تخفیف 
استفاده کنند. همچنین جانبازان، اعضای کمیته 
امداد و بهزیستی نیز در صورت معرفی شدن از 
نهادهای مرتبط می توانند از صددرصد تخفیف 
بهره مند شوند. معاون شهردار تهران با اشاره به 
تخفی��ف 90 درصدی ب��رای کارت های منزلت 
عنوان کرد: این کارت ها ۱50 هزار تومان اعتبار 
دارد و ب��رای افرادی که 3 بار در روز از اتوبوس و 
مترو استفاده می کنند، کافی است اما اگر افرادی 
بیش از این مقدار در روز تردد کنند، نیاز اس��ت 
که به ط��ور جداگانه مازاد بر ای��ن مقدار کارت 

خریداری کنند.

نسخه باند »غول بچه« در هم پیچیده شد
رئیس پلیس مبارزه با موادمخدر ناجا از انهدام 
باند »غول بچه« در پایتخت و کشف و ضبط بیش 
از 3 کیلوگرم کوکائین از اعضای این باند خبر داد. 
به گزارش مهر، سردار علی مویدی، رئیس پلیس 
مبارزه با موادمخدر ناجا از متلاشی شدن باند بزرگ 
تهیه و توزیع کوکائین معروف به »غول بچه« در 
ته��ران خبر داد و گفت: این بان��د در مرز هوایی 
کشور و درست در حین ورود شناسایی و متلاشی 
شد. وی با اش��اره به اینکه سه نفر از اعضای این 
باند از اتباع کشورهای آمریکای جنوبی هستند، 
افزود: جز این افراد، س��ه نفر دیگر نیز در این باند 
شناسایی و دستگیر شدند که جزو رابط های ایرانی 
به شمار می روند. رئیس پلیس مبارزه با موادمخدر 
ناجا همچنین از شناسایی املاک و وسایل نقلیه 
اعض��ای این باند خب��ر داد و تصریح کرد: عمده 
واردات اعضای این باند کوکائین بود که این مواد از 
کشورهای آمریکای جنوبی و از یک کشور واسطه 
وارد کش��ور ش��ده که با رصد دقیق فعالیت های 
این باند، سرش��اخه های اصلی باند، شناس��ایی و 
دستگیر ش��دند. مویدی از انجام هزار و هشتصد 
مورد عملیات در س��طح کش��ور در امر مبارزه با 
موادمخ��در خبر داد و  اف��زود: در این درگیری ها 
۱0 نفر از همکاران پلیس موادمخدر شهید شده و 
بیش از 490 تن انواع موادمخدر نیز کشف و ضبط 
شده است. رئیس پلیس مبارزه با موادمخدر ناجا 
اظهارداشت: خوشبختانه در سال 93 موفق شدیم 
به اهداف از پیش تعیین ش��ده در راستای تدابیر 
فرماندهی ناجا و سیاست های ابلاغی مقام معظم 
رهبری دس��ت پیدا کنیم و در این راستا ماموران 
ستاد مبارزه با موادمخدر ناجا 90 درصد از اهداف 

و برنامه های خود را محقق کرده اند.

طرح ناپخته معاونت زنان!

ط��لاق از جمله آس��یب های 
اجتماعی اس��ت که کاهش یا 
افزایش آمارهای ثبت این واقعه 
ب��ا توجه ب��ه چندعاملی بودن 
وقوع آن نیازمند بررس��ی های 
کارشناسانه و انجام مطالعات عمیق است. به تازگی 
مباحثی درباره کاهش ضربتی آمار طلاق از سوی 
برخی مدیران دولتی مطرح شده است که براساس 
پیچیدگی مبحث طلاق چندان پخته و کارشناسی 
به نظر نمی رسد.  هرچند از ارائه طرح های گوناگون 
با چنین اهدافی به طور کامل حمایت خواهیم کرد 
اما در عین حال این باور نیز وجود دارد که با توجه 
به اینکه برنامه های فرهنگی و اجتماعی بازه زمانی 
طولانی مدت��ی دارند کاهش ضربت��ی آمار طلاق 
میسر نیس��ت و برای دستیابی به این هدف باید 
طرح هایی ارائه شود که براساس برنامه ریزی های 
عمیق و طولانی مدت و با اعتقاد راسخ انجام صورت 
گرفته باشد. براساس تجاربی که هم در کشور ما و 
هم در سایر کشورها وجود دارد کاهش محسوس 
آمار طلاق طی 3 یا 4 ماه در عمل ممکن نیست و 
از آنجا که روند طلاق در اثر عوامل گوناگون و طی 
زمان طولانی شکل می گیرد، برخورد با این پدیده 
و برنامه ری��زی برای کاه��ش آن نیز باید با اجرای 

برنامه های میان مدت همراه شود. 
طلاق از جمله واقعیت های اجتماعی است که 
با ش��عار و اعلام آمار نمی توان ب��ا آن برخورد کرد 
و اف��کار عمومی را تحت تاثیر ق��رار داد. از طرفی 
اجرای صحی��ح یک برنام��ه می توان��د جامعه را 
صرف نظر از مدت زمان به قضاوت وادار کند. بررسی 
این آس��یب اجتماعی نیازمند تشریک مساعی و 
هماهنگی چندین دستگاه اجرایی است و نیاز به 
برنامه ریزی های فرهنگی و اجتماعی متعددی دارد 
که هر یک از این برنامه ها خود نیازمند صرف زمان 
است بنابراین کاهش ضربتی آمار طلاق امکان پذیر 
نیست.  اگر به دنبال کار بنیادین و سازوکاری برای 
ایجاد تغییرات جدی در آمار طلاق هس��تیم باید 
عمی��ق هم برنامه ریزی کنیم و انتظار حداقل یک 
بازه زمانی میان مدت را داش��ته باشیم. برنامه های 
اجتماعی و فرهنگی از جمله طرح های بنیادینی به 
شمار می روند که به طور مستقیم خانواده ها را تحت 
تاثی��ر قرار داده و بر جامع��ه موثرند از این رو آفت 
فعالیت های اجتماعی نیز برخورد غیرکارشناسانه و 
آماری با این مباحث است. واکاوی پدیده طلاق در 
جامعه نیازمند طی پروسه علمی و کارشناسی است 
که به هیچ عنوان با شعار و بیان اعداد و ارقام آماری 
س��نخیت ندارد. لازم است برای تحقق اهداف این 
طرح و ساماندهی وضعیت طلاق در جامعه برخورد 
علمی و عملکرد دلسوزانه جایگزین شعارها شود. از 
سوی دیگر پدیده طلاق و رشد محسوس آمارهای 
آن نیز حقیقتی انکارناپذیر است که بر همه اقشار 
جامعه و مدیران و دست اندرکاران لازم است برای 
سد سیر صعودی نمودار این آسیب چاره اندیشی 
کنند. از آنجا که انتخاب نادرست می تواند به عنوان 
یکی از مهم ترین دلایل طلاق به ش��مار آید ارائه 
راهکارهای منطقی برای ایجاد بسترهای مناسب 
جهت افزایش شناخت زوجین هم می تواند بهترین 
راهکار برای کاهش آمار طلاق باش��د.  با توجه به 
ش��رایط موجود می توان ش��رایطی مانند اجباری 
ش��دن آزمایش های پیش از ازدواج را درباره انجام 
مشاوره نیز لحاظ کرد. لازم است پکیج مشاوره ای 
ب��رای جوانان در نظر گرفته ش��ود که اعضای آن 
مشاوران فرهنگی، اجتماعی، پزشکی و مذهبی را 
برای شناخت هرچه بیشتر جوانان در شرف ازدواج 
فراهم آورند و مراجعه به چنین مراکزی به عنوان 
یکی از ش��روط ازدواج تلقی ش��ود.  کالبدشکافی 
موضوع طلاق در جامعه ما به خوبی نشان می دهد 
شناخت سطحی زوجین از یکدیگر از جمله عوامل 
اصلی طلاق است و مدیریت این موضوع هم با انجام 
طرح های ضربتی و شعارگونه مقدور نیست و از آنجا 
که متلاشی شدن یک خانواده با طلاق به طور حتم 
دیگر خانواده ها و در کل، جامعه را تحت تاثیر قرار 
خواهد داد، لازم است برای حل این مشکل به طور 
عمیق چاره اندیشی شود و به جای ارائه طرح های 
شعارگونه، برنامه های عملیاتی در جامعه پیاده شود 
که افکار عمومی درباره تاثیر آن صرف نظر از زمان 

اجرا به قضاوت بنشینند.
* عضو کمیسیون اجتماعی مجلس 

رشد 20 درصدی مصرف روانگردان ها
میزان شیوع و مصرف آمفتامین ها در معتادان 
تزریقی از 5 به 25 درصد رس��یده اس��ت. پرویز 
افشار، معاون کاهش تقاضا و توسعه مشارکت های 
مردمی س��تاد مبارزه با مواد مخ��در اظهار کرد: 
فرآیند تولید محرک ها یک فرآیند بس��یار ساده 
است و اگر پیش س��از مربوط به آن وجود داشته 
باش��د با یک فعل و انفعال شیمیایی سریع قابل 
حصول اس��ت. وی به ایسنا بیان داشت: به دلیل 
تولید آسان این مواد در مقایسه با سایر مخدرها 
مواد محرک یک تهدید داخلی به ش��مار می رود. 
متاس��فانه طی 5 س��ال گذش��ته با تغییر روند 
مصرف روبه رو هس��تیم و میزان شیوع و مصرف 
 آمفتامین ه��ا در معتادان تزریق��ی از 5 درصد به 

25 درصد رسیده است. 

آوای شهر

گروه اجتماعی: در پی شبهه های ایجادشده در روند 
بررس��ی بورسیه ها، سخنگوی کمیس��یون آموزش 
و تحقیقات مجلس گفته اس��ت: برخی  می خواهند 
موضوع��ی که وزیر هم به حل ش��دن آن علاقه مند 
اس��ت، حل نش��ود. موضوع بررس��ی بورس��یه های 
سال های گذشته وزارت علوم بحثی بود که در سال 
گذشته و از اواخر وزارت فرجی دانا، وزیر سابق علوم 
مطرح ش��د و تا زمان سرپرس��تی نجف��ی نیز ادامه 
داش��ت. به طوری که بسیاری از کارشناسان حضور 
نجف��ی در وزارت عل��وم در حک��م سرپرس��تی این 
وزارتخانه را با ماموریت بررسی بورسیه ها می دانستند 
و نجفی نیز در زمان سرپرستی به همین کار پرداخت 
و با تشکیل کمیته ای بورسیه های سال های گذشته 

را بررسی کرد.
نتایج بررسی ها بر خلاف پیش بینی ها ■

به گزارش فارس، البته نتیجه بررسی بورسیه ها 
براس��اس اعلام خود وزارت علوم آنگونه که معاون 
وزیر گفته بود نش��د و به همین دلیل بس��یاری از 
بورسیه ها به دلیل تهمتی که از سوی وزارتخانه به 
آنها زده شده بود اعتراض و حتی شکایت کردند که 
پس از آن کمیته بررسی مصادیق بورسیه ها تشکیل 
شد. از چگونگی تشکیل این کمیته و تعیین اعضای 
آن و اجازه ندادن به حضور نمایندگان کمیس��یون 
آموزش مجلس در جلسات این کمیته که بگذریم 
در چند روز گذش��ته صحبت های��ی مبنی بر بروز 
شبهه در بررسی پرونده بورسیه ها انجام شده است 
که این موضوع نیز ابهاماتی را در روند بررسی ایجاد 
کرده و دوباره اعتراض بورسیه هایی که به آنها افترای 
غیرقانونی بودن زده ش��د را در پی داش��ت. هفته 
گذش��ته وزیر علوم در کمیس��یون مجلس شورای 
اسلامی حاضر شد که یکی از موضوعات بحث نیز 
بورس��یه های دانش��جویی بود و اعضای کمیسیون 
آموزش مجلس نسبت به چگونگی بررسی پرونده ها 

اعتراض داشتند.
بررسی پرونده بورسیه ها وجاهت قانونی ندارد ■

قاسم جعفری، س��خنگوی کمیسیون آموزش 
و تحقیقات مجلس ش��ورای اسلامی بیان داشت: 

کمیسیون اصل نود شبهه ای را مطرح کرده است 
که برابر با مصوبات ش��ورای بورسیه پیشین، وقتی 
وزیر مربوطه وقت که رئیس شورای بورسیه نیز بوده 
اس��ت پرونده ها را تایید کرده ورود به این موضوع 
قانونی نیس��ت. وی افزود: با توجه ب��ه اینکه وزیر 
وقت علوم که رئیس شورای بورسیه نیز بوده است 
پرونده ها را تایید کرده طرح موضوع دیگر وجاهت 
قانونی ندارد و بحث های صورت گرفته باید به کلی 
متوقف شود. به گفته جعفری، به نظر می رسد با این 
شبهه که از سوی کمیسیون اصل نود مطرح شده 

است وارد شدن به این موضوع به کلی درست نبوده 
و بنابراین دانشجویان منع تحصیل شده نیز باید به 

تحصیل بازگشت پیدا کنند.
بازشدن پای سازمان بازرسی به ماجرا ■

در پاس��خ به اظهارات س��خنگوی کمیس��یون 
مجلس شورای اس��لامی، سعدالله نصیری قیداری 
مع��اون حقوقی و پارلمانی وزیر علوم اعلام کرد که 
وزیر وقت بورس��یه ها را امضا نک��رده و در حقیقت 
شورای بورسیه ها مرجع نهایی امضای بورسیه هاست 
و در حال حاضر کار بورسیه هایی که اعزام می شوند 

نیز در ش��ورای بورس نهایی می شود همچنین در 
حال حاضر برای اعزام، آزمون برگزار می شود که در 
گذشته چنین چیزی نبود. وی ورود به این موضوع 
را قانونی دانسته و بیان کرده است بورسیه هایی که 
بررسی شدند فاقد شرایطی بودند که شورای بورس 
آن را اعلام کرده و ش��ورای بورس که مرجع نهایی 
بورس اس��ت فراخوان داده و شرایط را اعلام کرده و 
این افراد این ش��رایط را نداشتند بنابراین نهادهای 
قانونی مانند دیوان محاس��بات و س��ازمان بازرسی 
کل کش��ور به این موضوع ورود پیدا کرده و آنها را 
غیرقانونی تش��خیص داده و ما را موظف به بررسی 
این موضوع کردند. مراحل بررسی ها هم بدوی و هم 
تجدید نظر انجام ش��ده و بزودی نهایی ش��ده و به 

دانشگاه ها اعلام می شود.
بررسی غیرقانونی بورسیه ها ■

در همین باره قاسم جعفری، سخنگوی کمیسیون 
آموزش و تحقیقات مجلس ش��ورای اسلامی گفته 
اس��ت: وزیر وقت علوم که رئیس شورای بورس هم 
حساب می شود گفته است که تمام کارهایی که انجام 
شده همه به تایید من بوده است، حال وقتی با تایید 
وزیر وقت این کار انجام شده بررسی غیرقانونی است. 
جعف��ری ادامه داد: این موضوع مانند این اس��ت که 
هر دولتی وقتی بر س��ر کار می آید تمام مصوبه ها و 
اقدامات دولت قبل را از ابتدا بررس��ی کند. هر دولت 
ممکن اس��ت کار خودش را قانون��ی بداند اما به این 

صورت نیست.
مانع تراشی در وزارت علوم برای حل مشکلات ■

وی تاکی��د کرد: متاس��فانه برخی ها می خواهند 
موضوعی را که وزیر هم به حل ش��دن آن علاقه مند 
است، حل نشود. دوس��تان ما در وزارت علوم خوب 
است که به نظر خیرخواهانه وزیر علوم توجه کنند. 
وزیر علوم در کمیسیون آموزش مجلس تاکید کرد ما 
دوست داریم این موضوع حل شود اما انگار برخی ها 
اینطور نمی خواهند. این نماینده مجلس خاطرنشان 
کرد: مجلس تا جایی که برای احقاق حقوق احتمالی 
افراد بتواند کاری کند وظیفه خودش را انجام می دهد 

در رابطه با بورسیه ها نیز همین گونه است.

ماجرای شبهه در روند بررسی بورسیه ها همچنان ادامه دارد

معمای بورسیه ها در راهروهای وزارت علوم
سیاهه

عضو شورایعالی نظام پرستاری:

وزارت بهداشت با پرستاران صادق نبود

نایب رئیس کمیسیون آموزش مجلس عنوان کرد

پیگیری تفحص از صندوق ذخیره فرهنگیان

ایجاد هزار سوئیت زایمان طبیعی در سال94

سردار کمالی خبر داد

کاهش مدت خدمت سربازی در سال94

نماینده  مردم تهران درمجلس:

رفتن به ورزشگاه ها اولویت صدم زنان است

اسامی فرآورده های آرایشی و بهداشتی غیرمجاز

گ�روه اجتماعی: مدی��ران وزارت 
بهداش��ت ب��ا جامعه پرس��تاری 
صداقت نداشتند و به وعده هایی که در سال 93 به 

پرستاران دادند، عمل نکردند. 
به گزارش فارس، شمس الدین 
ش��مس، عض��و ش��ورایعالی 
نظام پرس��تاری با بی��ان این 
مطلب گف��ت: باوجود قول ها 
و وعده ه��ای مدی��ران وزارت 

بهداشت در جمع های گوناگون پرستاری مبنی بر 
ورود 250 خدمت پرستاری در کتاب ارزشگذاری 
نسبی خدمات سلامت، متأسفانه این اتفاق نیفتاد. 
وی افزود: س��ازمان نظام پرس��تاری به ش��رطی با 
اجرای طرح پرداخ��ت مبتنی بر عملکرد موافقت 

کرد که تعرفه های خدمات پرس��تاری و بسته های 
خدمتی پرستاری اجرا ش��ود اما متأسفانه این دو 
موضوع اجرا نش��د، با صراح��ت اعلام می کنیم که 
ما پرس��تاران نیز به هیچ وجه 
موافق اجرای ط��رح پرداخت 
مبتنی بر عملکرد نیس��تیم. 
ش��مس تصریح کرد: مدیران 
وزارت بهداشت مطمئن باشند 
که نداشتن صداقت و راستگو 
نبودنش��ان با جامعه پرستاری، مش��کل زا خواهد 
ش��د و جامعه پرس��تاری که مدت هاست بشدت 
ملتهب اس��ت از این پس از طرق دیگری مطالبات 
و خواس��ته های خود را پیگیری کرده و تصمیمات 

دیگری اتخاذ خواهد کرد.

گروه اجتماعی: در نخستین جلسه 
هفته جاری کمیس��یون آموزش،  
بحث تحقیق و تفحص از صندوق ذخیره فرهنگیان 
 مورد بررس��ی ق��رار می گی��رد. جب��ار کوچکی نژاد، 
نایب رئیس کمیس��یون آموزش و تحقیقات مجلس 
درباره تحقیق و تفحص از صندوق ذخیره فرهنگیان، 
گفت: تحقیق و تفحص از صندوق ذخیره فرهنگیان 
بار اول در مجلس هش��تم مطرح ش��د که متاسفانه 
نمایندگان در این دوره توفیق پیگیری جامع و کامل 
این موضوع و شبهات فرهنگیان درباره این صندوق را 
کسب نکردند. وی به خانه ملت افزود: اما در مجلس 
نه��م پس از بررس��ی های صورت گرفت��ه تحقیق و 
تفحص از صندوق ذخیره فرهنگیان مطرح ش��د که 

بنا به دلایلی این موضوع برای پیگیری های بیش��تر 
به کمیس��یون اقتصادی ارجاع شد اما طی نامه ای به 
رئیس کمیسیون آموزش و تحقیقات مبنی بر ارتباط 
مس��تقیم صندوق ذخیره فرهنگیان با این قش��ر از 
جامعه، تحقیق و تفحص از این صندوق در دس��تور 
کار کمیسیون آموزش مجلس قرار گرفت. وی تاکید 
کرد: قبل از شروع سال جدید بنده گزارشی را درباره 
ضرورت تحقیق و تفحص از صندوق ذخیره فرهنگیان 
ارائ��ه دادم، چون در حال حاضر مش��کلاتی در این 
صندوق وجود دارد که باید در مسیر تحقیق و تفحص 
شفاف س��ازی ش��ود، البته در نخستین جلسه هفته 
جاری کمیسیون آموزش،  بحث تحقیق و تفحص از 
صندوق ذخیره فرهنگیان مورد بررسی قرار می گیرد.

گروه اجتماعی: معاون درمان وزارت 
بهداش��ت از توس��عه اورژانس های 
بیمارس��تانی و ایجاد سوئیت های مس��تقل زایمان 

طبیعی خبر داد. محمد آقاجانی، 
معاون درمان وزارت بهداشت به 
برنامه های  مهم ترین  تش��ریح 
معاونت درمان وزارت بهداشت 
در س��ال 94 پرداخت و گفت: 
معاونت درمان در 2 حوزه برنامه 

دارد که یکی در حوزه ارتقای خدمات بیمارس��تانی 
است.  وی درباه این برنامه ها به مهر عنوان کرد: اولین 
آن، اس��تقرار مدل هیات امنایی در بیمارستان های 
دانش��گاهی است که اجرایی خواهد شد. معاون وزیر 

بهداشت از اورژانس به عنوان ویترین بیمارستان ها نام 
برد و افزود: معاونت درمان وزارت بهداش��ت در ۱00 
بیمارستان اصلی و مراکز ترومای کشور، اورژانس ها را 
توسعه خواهد داد. وی به برنامه 
دیگر حوزه درمان در س��ال 94 
اش��اره کرد و  یادآور ش��د: این 
برنامه شامل توسعه و بهسازی 
اس��ت.  زایمان��ی  بلوک ه��ای 
آقاجان��ی  اظهار داش��ت: 3۶۶ 
بلوک زایمانی در دستور کار بهسازی و توسعه است و 
در قالب این بلوک های زایمانی، در برنامه ای جدید و 
مدرن، هزار واحد مستقل زایمانی در این بلوک ها برای 

حفظ حریم خصوصی مادران، ایجاد خواهیم کرد. 

گروه اجتماعی: جانشین اداره کل 
منابع انس��انی ستاد کل نیروهای 
مسلح از کاهش مدت زمان خدمت سربازی در سال 

جدی��د خبر داد.  ب��ه گزارش 
»وطن امروز«، س��ردار موسی 
کمال��ی، جانش��ین اداره کل 
منابع انسانی ستاد کل نیروهای 
مسلح در این باره گفت: با توجه 
به استقبال جوانان در نیمه دوم 

س��ال ۱393 و برنامه ریزی های انجام ش��ده جهت 
اس��تفاده بهینه از خدمت کارکنان وظیفه، درحال 
حاضر بحث ضرورت افزایش مدت خدمت سربازی 
منتفی شد، در همین راستا با موافقت ریاست ستاد 
کل نیروهای مسلح سرلشکر سیدحسن فیروزآبادی 

افزایش مدت خدمت دوره ضرورت تا اطلاع ثانوی 
به تعویق افتاد و در س��ال ۱394 نیز مقررات سال 
۱393 یعنی به مدت 2۱ ماه دوره ضرورت استمرار 
خواهد یافت. وی اعلام کرد: در 
اجرای بند ال��ف ماده 4 قانون 
خدمت وظیفه عمومی، مدت 
خدم��ت دوره ضرورت 24 ماه 
بوده و در صورتی که مشمولان 
مازاد یا کمتر از تعداد مورد نیاز 
باش��د ستاد کل می تواند آن را به کمتر یا بیشتر از 
م��دت فوق تغییر دهد، بنابراین در س��ال ۱393 با 
توجه به تعداد مش��مولان اعزام��ی و نیاز نیروهای 
مسلح تصمیم گرفته شد برابر قانون از سال ۱394 

مدت خدمت دوره ضرورت 24 ماه تعیین شود.

گروه اجتماعی: رفتن به ورزشگاه 
اولوی��ت ص��دم زنان کش��ورمان 
است. در واقع مطالبه تعداد محدودی از زنان مرفه 
اس��ت. زهره طبیب زاده نوری، نماینده مردم تهران 
در مجل��س با اش��اره به نامگذاری س��ال جاری از 
س��وی مقام معظم رهبری به فارس گفت: همدلی 
و همزبان��ی یعن��ی رس��یدن به اه��داف و دیدگاه 
مشترک و بعد عمل کردن در ارتباط با آن دیدگاه 
مش��ترک درباره معاونت امور زن��ان و خانواده و با 
توجه به رویکردهای مقام مس��ؤول این مجموعه و 
بررسی پیش��ینه فعالیت هایش و با توجه به اینکه 
رویکردهای فمنیستی از طرف معاون رئیس جمهور 
در ام��ور زنان و خانواده همچنان مطرح می ش��ود 

بنابراین اولویت هایی که از آن دیدگاه خارج می شود 
با اولویت های اندیش��ه مقابلش متفاوت است. این 
نماینده مجلس شورای اس��لامی افزود: نمونه این 
موضوع بحث حضور زنان در ورزشگاه هاس��ت که 
آن را به عنوان یک اولویت مطرح می کنند اما این 
موضوع حتی اولویت صدم زنان در ش��رایط فعلی 
نیس��ت. حضور زنان در ورزشگاه ها در واقع مطالبه 
تعداد محدودی از زنان مرفه است که هیچ مشکل 
دیگ��ری در زندگ��ی ندارند و فقط ب��رای تفریح و 
ش��ادمانی خود می خواهند به ورزشگاه بروند. ما به 
قدری زنان محروم در جامعه داریم و آنقدر زنان ما 
مس��ائل گوناگونی دارند که رفتن به ورزشگاه برای 

آنها اولویت صدم محسوب می شود.

س��خنگوی  اجتماع�ی:  گ�روه 
س��ازمان غ��ذا و دارو، اس��امی 2 
فرآورده  آرایشی و بهداشتی غیرمجاز و شرکت های 

 تولیدکننده آنها را اعلام کرد. 
ب��ه گ��زارش »وطن ام��روز«، 
محمد هاش��می، س��خنگوی 
س��ازمان غ��ذا و دارو با اعلام 
اس��امی دو فرآورده  آرایش��ی 
و  غیرمج��از  بهداش��تی  و 

ش��رکت های تولیدکننده آنها اظهار داش��ت: این 
محصولات جعلی، قاچاق و تقلبی است. وی به اسامی 
ش��رکت ها و محصولات فاقد مجوزهای بهداشتی 
مورد نظر اداره کل فرآورده های غذایی، آرایش��ی و 

بهداشتی سازمان غذا و دارو اشاره کرد و گفت: انواع 
 فرآورده ها شامل شامپو و صابون کودک با نام تجاری 
"JAHNSON’S  BABY و انواع ژل  و کرم با نام تجاری

 CLEAN & CLEAR  
محصولاتی هستند که سازمان 
غ��ذا و دارو آن��ان را غیرمجاز 
اعلام کرده اس��ت.  هاش��می 
با بی��ان اینکه اعلام اس��امی 
متخلفان در راستای تاکیدات 
ریاست سازمان غذا و دارو مبنی بر تشدید نظارت 
در س��طح عرضه محصولات صورت می پذیرد، به 
مردم اطمینان داد این دس��تور با جدیت توس��ط 

بازرسان سازمان غذا و دارو پیگیری می شود. 

پرستاران

نیمکت

سلامت

نظام وظیفه

زنان

دارو
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آژیر

نمای نزدیک

تکذیب ادعای معاون وزیر علوم درباره گزارش بورسیه ها
سازمان بازرسی کل کشور با تکذیب ادعای معاون وزیر علوم اعلام کرد هنوز گزارشی در باره بورسیه ها به 
دستگاه های اجرایی ارسال نکرده است. به گزارش »وطن امروز« به نقل از روابط عمومی سازمان بازرسی کل 

کشور، این سازمان اعلام کرد هنوز گزارشی درباره بورسیه ها به دستگاه های اجرایی ارسال نکرده است.
در این تکذیبیه آمده است:

به تازگی معاون حقوقی و امور مجلس وزارت علوم، تحقیقات و فناوری طی سخنانی گفته بود سازمان 
بازرسی کل کشور موضوع بورسیه ها را غیرقانونی تشخیص داده و این وزارتخانه را موظف به بررسی این 
موضوع کرده است. بر همین اساس، سازمان بازرسی کل کشور ارسال گزارش به وزارت علوم را تکذیب 
ک�رده و این ادعا را فاقد صحت می داند و از مدیران می خواهد در اظهارنظرهای خود دقت بیش�تری به  

عمل آورند.

ضرغام صادقی*

اعتیاد


